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Inrätta ett Idrottsråd  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  
 
Nacka växer men vi bygger inte bara hus och byggnader, vi bygger ett helt samhälle. Föreningslivet 
och idrotten är en viktig del i detta för att bygga ett levande samhälle och för att möjliggöra för 
nackaborna att ha en meningsfull fritid genom hela livet.  

Idag har Nacka ett antal råd och kommittéer som fungerar som samrådsorgan mellan kommunen 
och olika delar av nackasamhället. Vi socialdemokrater har noterat att flera idrottsföreningar har 
uttryckt att de vill ha en bättre och mer samordnad dialog med kommunen.   

Många kommuner har stärkt dialogen mellan föreningslivet och kommunen genom att inrätta ett 
Idrottsråd för att därigenom ta in vilka behov och utmaningar föreningslivet står inför. Det är viktigt 
att det är kommunen som initierar rådet och utformar det så att det är givande för alla parter. 

Därför anser vi att det behövs ett Idrottsråd i Nacka kommun där föreningarna kan föra fram sina 
synpunkter och träffa tjänstepersoner och politiker från berörda områden. Detta för att säkerställa 
att vi har fortsatt lukrativt och tillfredställande möjligheter till idrott för invånarna i Nacka. 
 

Socialdemokraterna yrkar därför:    
− Att Nacka kommun inrättar ett Idrottsråd för att samordna dialogen mellan föreningslivet 

och kommunen.  
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